
Van:

Aan: 28

Ce: EENE. (EREDN); EXEC NFS, 5. KF (ENEDN)

Onderwerp: RE: programma ZonMw vaccinsonderzoek

Datum: dinsdag 5 januari 2021 17:50:41

IE
Ik zie in het mailverkeer2 akkoord was. Bij deze ook akkoord vanuit mij om het uit

de 797,5 te pakken. Het past binnen de vaccinatie strategie. In de communicatie aan de Kamer

zullen we ook uitleggen dat dit wordt gedaan. Er zal wel een correctieboeking
moeten plaatsvinden en dat za doen. Lijkt me wel goed om scherp bij te houden wat

er bekostigt wordt uit de 797,5 min zodat we dit ook kunnen verantwoorden straks. In de

communicatie naar de Kamer kunnen we denk ik wel uitleggen dat het past binnen de totale

vaccinatiestrategie.

Groet

Van: IEEE, E. ceo (IESEDEN) <BEEEEIDminvws.nl>

Verzonden: dinsdag 5 januari 2021 17:34

Aan: IEE EE. (IEEE) <BEEEEEC minvws.nl>; IEEE E. (EEN)

<EEE minvws.nl>
CC: IZ. (EEE) <I minvws.nl>
Onderwerp: RE: programma ZonMw vaccinsonderzoek

Dank voor het snel en op de 25 mln voor vaccinonderzoek.

Kan jij (ivm verlof per e-mail bevestigen da it bij de post van 800 mln voor

implementatie heeft gezet (en de opdrachtbrief die we zullen uitsturen dus gedekt is via

FEZ)?

Dan voegen we jouw e-mail erbij in Marjolijn.

Groeten

Van: BEE. T. (IEE minvws.nl>

Datum: dinsdag 035 jan. 2021 5:19

Aan: EERE [E (BEEEXN) <JERPEIG minvws.nl>, IESFTINNN (E. (EEEEZN)

<h.bouad!i JEKIFTRN nl>
Onderwerp: FW: programma ZonMw vaccinsonderzoek

Opdracht ZonMW en RIVM onderzoek

Van: EEN IE. (ESEN) <JEEFOI minyws.nl>
Datum: vrijdag 18 dec. 2020 2:56 PM

Aan:BEA BE IE (BE) JERE minvws nl, IESECEEN IEXFDN RED. (MEENETEN)
<nf, n@minyws nl>
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KopicESC< SSSSECN ny ss.nl>, ENED,LaEER) EEEminvys.nl>,EE

Dank.

JE ik heb de opmerkingen verwerkt. Klopt dat je geen epmerkingen had over de brief, toch?

(ad 1k heb met Reesproken over de 25 miljoen. Hi heeft het op zn netvlies en het past binnen het

implementatie budge
Ondertussen ook re IEEen hij zorgt ervoor dat de 25 miljoen voor dit programma goed in

de boeken komt. Dus de 25 miljoen gedekt wordt uit het implementatic budget, zoals jij ook als optic had

aan we deze week over dekking spraken voor dit onderzoeksprogramma.

Ib is akkoord. En ik heb met hem algesproken dat hij dan ook uit de paralen route gaat (is

volgende week, welverdiend, vii). En 1k doe op zijn advies nog een kleine aanpassing in de brief’ (om compleet
te zijn: in laatste alinea haal ik

'

2021" eruit... De 25 miljoen 1s voor het programma. Niet perse voor het jaar

2021).

Gerzien het akkoord van EREINen de [eestdagen die eraan komen, haal 1k de FA's uit de parafen route.

SN.

SP xr(EEEIECN) <BENEKECNNinv vs nl>
A —RE: programma

Dank wat mij betreft becordeling doorBEX. na haar cordeel/akkoord zet ik op haar aangeven door

Belangrijkste vraag voor mij is de dekking al rond, anders kan geen brief uit maar daar zullen de FA's ook goed

op moeten meekijken groet

Verzonden:SARE
3 december2020 10:04

Aan: 1. (EEE) <nfdamen@minvws.nl>
CC: NNREIS x (BESET) <SNNENETINR iv vs: HEE, BE NE (BED) <BRinv
Onderwerp: programma

Zoals al besproken tijdens ons overleg over plan van aanpak, we zijn voormemens om bij ZonMw een

declprogramma vacein onderzock uit te zetten. In de concept nota en brief staat cea tocgelicht.

De inhoud en Nota en brief zijn met riviy/zonmw afgestemd. PG (tudo) is akkoord. En ock de financiele kant is

afgestemd.BEE: bij ons)EN(FA bij PG) zitten in de parafen route.
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De route in Marjolein wordt: ra-ppc1o [EERA-PG, adviseur DGV en dan naar DGV

Ik wil de brief en nota vanmiddag in de lijn doen. En, zoals afgesproken, wil jij voor dat eea na act,
tegenlezen, je advies geven. Zodat em goed kan afthandelen?


